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ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRIC TE 5 

 
 
Núm.:  1/2020 
Caràcter:  ORDINÀRIA 
Data:  20 de febrer de 2020 
Horari:  de 18.00 h a 20.00 h 
Lloc:  Centre Cívic Avel·lí Estrenjer 
 
 

Hi assisteixen:   

Xavier Fernández Rivero President  

Carlota Menéndez Plans Representant Grup Municipal PSC 

Ivonne Ortiz de Zarate Representant Grup Municipal Junts per Terrassa 

Laura Poyatos Sánchez Representant Grup Municipal Tot per Terrassa 

Bernat Pizà Castella Representant Grup Municipal ERC-MES 

Salvador Esquius i Argilés Representant AVV Can Roca 

Juan Alfonso Fagundez Mezquita Representant AVV Casc Antic Can Boada 

Xavier Tardà Masana Representant AVV Can Gonteres 

Jaume Alcañiz Paredes Representant AVV Grups Gibraltar-Pl Lluís Companys 

Antonio Lozano Corral Representant AVV El Molinot 

Luís García Mullor Representant AVV Pla del Bon Aire 

Ramon Clariana Calvo Representant AVV Poble Nou - Zona Esportiva 

Assumpció Solé Sala Representant AVV Sant Pere 

Joaquim Solé Peña Representant AS d'entitats culturals 

Piedad Romera Viturtia Representant AS d’entitats de dones 

Marta Cortadas Camats Representant AS d'entitats educatives 

Daniel Maldonado Solbas Representant AS d’entitats esportives 

Ramón Costa Palet Representant AS d'entitats socioassistencials 

Montserrat Lao Gómez Representant AS d'entitats socioassistencials 

Sergi Sánchez Caro Veí barri Can Gonteres 

Jaume Casas Ortega Veí barri Can Boada Casc Antic 

Francesc Cayuela Vivancos Secretari  

  
Membres excusats:   

Maria Isabel González Rodriguez Representant AVV Torrent d'en Pere Parres 

  

Membres absents:   

Antonio Amate  Martínez Representant AVV  Can Boada del Pi 

Alfonso Morales Herrerias Representant AS d’entitats de gent gran  Representant AS d’entitats de gent gran 

  

També hi assisteixen:   

Acta aprovada a la sessió 2/2020 del Consell. Signada digitalment pel regidor, Sr. Xavier Fernández Rivero 

en data 12 de febrer de 2021 
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Isabel Fernández Lázaro Tècnica Estructura Territorial i Atenció Ciutadana 
 
 
Ordre del dia 
 
1.Aprovació acta Consell Municipal 2 de desembre del 2019 
 
2.Aprovació del Pla de treball  
 
3.Procés de dinamització:  
     Presentació memòria del 2019 i valoració d'activitats per part del Plenari. 
     Presentació bases del procés del 2020. 
     Creació comissió d'impuls. 
 
4.Informacions de Presidència 
 
5.Precs i preguntes 
 
6.Consultes de la ciutadania 

 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta del Consell Municipal del 2 desembre 2019  
 
Obre la sessió el president del Consell el senyor Xavier Fernández Rivero i dóna les gràcies a 
tots els consellers i conselleres  per  la seva  assistència. Informa que s’han afegit al Consell el 
Sr. Ramón Costa de la Fundació AVAN i el Sr. Antonio Lozano de l’AVV de El Molinot. Per altra 
banda ens acompanya la Sra. Maribel Fernández Lázaro que serà la propera coordinadora del 
Dsitricte 5. Pregunta si hi ha alguna esmena a fer a l’acta de l’ anterior reunió del Consell 
Municipal de Districte. Com no n’hi ha cap, s’aprova  l’acta. 
 
 
2. Aprovació del Pla de Treball.  
 
Pren la paraula el Sr. Fernández i recorda que tal i com es va acordar, el vicepresident del 
consell serà el Sr. Salvador Esquius. Una de les funcions de la figura del vicepresident i que 
estan recollides al Reglament de Participació Ciutadana, és la de col·laborar amb la 
presidència en l'elaboració de l’ordre del dia del consell. Posa de manifest que també seria bo 
crear algun tipus de comissió, a part de la pròpia comissió d’impuls, i que s’encarregués el 
vicepresident d’aquestes comissions. Per altra banda demana als consellers i conselleres si 
voldrien que a cada reunió del consell vingués un representant d'algun servei municipal, neteja, 
policia, manteniment per donar explicacions. Demana a la vicepresidència que reculli les 
propostes dels conseller/res. 
 
En el quadre del Pla de Treball s’ha afegit una columna que fa referència a les inversions del 
districte. Està previst que al proper consell del mes d’abril, assisteixin el regidor Noel Duque i 
de la regidora Ona Martínez per aclarir tots els dubtes que hi puguin haver, sobre els canvis al 
pla d’inversions del districte. De moment, sobre el disseny del nou procés, us podem avançar 
que n’hi haurà només un per mandat amb una quantitat mínima destinada de 2.500.000 euros. 
Aquesta quantitat serà global a nivell de ciutat. Aquest procés estarà obert a tota la ciutadania. 
 
Pel que fa a l’informe anual, l’any passat es va fer arribar als conseller/res una fitxa perquè 
s’emplenés, però només ho van fer dues persones. Tot i així, com que era any electoral i 
s’havia de nomenar un nou consell, no es va debatre ni es va elaborar l’informe. Demà 
s’enviarà la fitxa perquè l’empleneu i ens la feu arribar abans del 27 de març. Val a dir que seria 
important comptar amb la màxima participació. 
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Pren la paraula el Sr. Cayuela i comenta que l’informe anual recull les vostres propostes de 
millores del districte que poden ser dels serveis municipals o de coses que tingueu als vostres 
barris. Ja fa anys que es aquest informe recull les necessitats que tenen a veure amb la millora 
de l’espai públic, per exemple. A la fitxa que us enviarem hi ha un apartat per valorar elsserveis 
i un altre per fer propostes de millorar del districte. Us farem arribar el darrer informe i la fitxa. Al 
mes d’abril es debatrà el que s’hagi recollit. Quan estigui acabat s’elevarà als grups municipals i 
a l’equip de govern perquè ho tinguin en compte abans de l’elaboració del pressupostos del 
2021. 
 
Pren la paraula la Sra. Soler i pregunta si els 2, 5 milions d’euros del procés d’inversions és per 
a tots els districtes, i  per quatre anys. 
 
Respon el Sr. Fernández que és per a tota la ciutat i per al mandat. 
 
S’aprova el Pla de Treball per unanimitat. 
 
 
3. Procés de dinamització.  
 
Pren la paraula el Sr. Fernández per presentar la memòria del 2019 i la valoració de l’activitat 
de dinamització. 
 
L’any passat es van fer tres activitats. La sortida a l’Anella Verda, la Diada d’Entitats i l’acte del 
25-N contra la violència masclista. La activitat amb major participació va ser la Diada d’Entitats, 
amb la participació de 14 entitats. Es va fer una gravació de la diada i ara aprofitem per 
projectar-la una estona. 
 
Pren la paraula la Sra. Poyatos i pregunta quan es comença a organitzar la diada de les 
entitats. 
 
Informa el Sr. Fernández que s’explicarà al punt de la creació de la Comissió d’impuls. 
 
Pren la paraula la Sra. Menéndez i comenta que va assistir de públic però poca estona. 
 
Pren la paraula la Sra. Romera i pregunta per la quantitat d’aliments recollits al sopar solidari. 
 
Respon el Sr. Cayuela i informa que a la memòria que se’ls ha passat està descrit i van ser 110 
kg d’aliments i 735 euros en metàl·lic  el que es va entregar a El Rebost. 
 
Continua dient que pel que fa a la Comissió d’Impuls, a la memòria hi ha un apartat amb les 
reunions que es van fer. En aquests programes és aconsellable que hi hagi una sèrie de 
persones del consell que creïn la comissió. Les activitats les aprova el consell i la comissió 
d’impuls el que fa és proposar les activitats. L’any passat es van fer 4 o 5 reunions. El 
programa de dinamització té un pressupost de 10.000 euros com a màxim i l’any passat es van 
gastar 9.500 euros. 
 
Pren la paraula el Sr Clariana i diu que va participar a la diada d’entitats recollint aliments. Va 
ser una novetat i posa de manifest que les entitats van ser les que van aportar més aliments, i 
les persones alienes a l’organització van aportar més diners en metàl·lic. En  aquest sentit, 
s'hauria de trobar la manera que la gent  es conscienciés més sobre la importància de portar 
aliments. 
 
Pren la paraula la Sra. Poyatos i diu que ella va assistir com a públic i desconeix com es va 
organitzar. Posa de manifest que troba bé el lloc on es va fer, però considera que s’hauria de 
fer en un lloc on hi hagi més comerç de proximitat, ja que es una activitat que atrau molta gent. 
A la mateixa plaça on es va fer, a l’altra banda, hi ha més bars i botigues...no sap si es va tenir 
en compte o no. Comenta també que troba a faltar a moltes entitats del districte i proposa  
trucar a les portes de les entitats i proposar-los participar. 
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Pren la paraula la Sra. Menéndez i diu que certament a la banda que comentava la Sra. 
Poyatos hi ha més botigues. Es podria posar més al mig, però no sap si l’espai ho permet. 
També  comenta que  com que és un districte tan gran, es podria rotar la festa pels diferents 
barris del districte. Com a veïna, considera que efectivament falta informació perquè de 
vegades passes i veus una activitat o una festa però no saps quina finalitat té. La gent 
s'identifica més amb un barri que  no pas amb  un districte 5 i en aquest sentit s’ha de fer una 
feina comunicativa del que és i quina finalitat té.  
 
Valora molt positivament l’activitat del 25-N perquè és molt emotiu. 
 
Pren la paraula el Sr. Esquius i comenta que l'AVV de Can Roca ha participat aquests dos 
últims anys i l’activitat ha millorat força des de el primer any a nivell d’organització i participació. 
Efectivament tot és millorable. L'any passat es va valorar on era millor fer la festa i havia de 
complir una sèrie de requisits. Per  exemple es volia fer al parc de les  Nacions Unides però 
finalment es va descartar perquè el terra era inestable per  a la seguretat dels gegants, etc i 
podia provocar accidents.  Pel que fa a la informació s’hauria de fer una reflexió, perquè n'hi ha  
moltíssima. Potser hi ha gent que no la vol veure i que no participa mai en res, és igual que 
tinguin la informació o que no. Nosaltres van proposar que cada vegada que mitjançant el 
consell es proposi alguna activitat o alguna acció, com per exemple del tema de neteja o 
l'enllumenat,etc. des del districte es dissenyés un document perquè les entitats puguin valorar 
el que s'ha fet. Així tindríem dades de la participació de les entitats a les activitats i dels  
aspectes que cal millorar. 
 
Pren la paraula el Sr. Cayuela i presenta les bases del procés de dinamització 2020. 
 
Pren la paraula la Sra Poyatos i diu que altres districtes tenen xarxes socials referides a la 
dinamització i vol saber qui porta aquestes xarxes socials. 
 
Respon el Sr. Cayuela que són les mateixes entitats qui les han creat i les gestionen. 
 
Pren la paraula el Sr. Fernández i en referència al punt de l’ordre del dia sobre la creació de la 
Comissió d’Impuls comenta que considera que hauria d’estar coordinada per la que serà la 
nova coordinadora del districte, la Sra. Maribel Fernández i el Sr. Salvador Esquius com a 
vicepresident i convida a tots els membres del plenari a participar en aquesta comissió. En breu 
es farà la  convocatòria de la primera reunió. 
 
Pren la paraula el Sr. Cayuela i diu que la comissió d’impuls que anomenem també taula 
d’entitats del districte 5, funciona des de que es va crear aquest programa. Es farà un correu a 
totes les entitats que van participar al programa de l’any passat, amb la data de la reunió per 
què treballeu les propostes que hagueu fet i fer-les arribar a la bústia de la secretaria abans del 
6 de març. 
 
 
4. Informacions de Presidència  
 
En aquest punt la presidència informa que  hi ha hagut canvis en el reglament de participació 
ciutadana. L’any 2016 es va aprovar el reglament de PC on s’estableix que la presidència recau 
en un regidor/a de la llista més votada. Això implica que es pot donar la situació que el 
president de l’òrgan no formi part de l’equip de govern i, per tant, no pugui actuar com a 
representant de govern ni dur a terme cap acció de govern a territori. 
L’anàlisi tècnic de les competències atorgades a la Presidència detectava que algunes eren 
plenament de govern, i això va posar de manifest la necessitat de fer una modificació del 
reglament. Després de diversos processos i interlocucions amb els diferents grups municipals, 
en el Ple del mes de gener es va portar a l’ordre del dia aquesta modificació, que va ser 
inicialment aprovada. Ara es troba en el període d’exposició pública de 30 dies. 
Queden diferenciades així les dues figures: president/a d’un òrgan participatiu i regidor/a de 
govern que pot nomenar l’Alcaldia per a dur a terme la representació i l’acció de govern, i que 
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pot coincidir o no amb la persona del President/a del Consell en els casos en què pertanyi a 
l’equip de govern. 
 
Seguidament el Sr. Fernández informa del programa Mou-te, tu hi guanyes! 2020. És tracta 
d’un programa d’activitat física saludable impulsat pels Servei de Salut Comunitària i el 
d’Esports i organitzat per entitats de la ciutat conjuntament amb l’Ajuntament. 
Aquest programa pretén apropar l’activitat física a la ciutadania de Terrassa a partir d’activitats 
gratuïtes i adaptades a cada persona. 
L’activitat física aporta molts beneficis per a la salut física, mental, emocional i social, permetent 
una vida més saludable i amb millor qualitat de vida. Per aquest motiu, el programa inclou 
activitats variades i dirigides a tota la ciutadania, tant per a la infància com per a la joventut, la 
població adulta i la gent gran. 
 
Continua el Sr. Fernández donant resposta a les preguntes que es van fer en el darrer consell. 
Contestant a la pregunta del Sr. Tardà de l’AVV de Can Gonteres, sobre la situació dels trams 
de carretera que connecten la rotonda de la B-40 (Ctra. De Rellinars) amb l’entrada del barri de 
Can Gonteres (Ctra. de Can Gonteres) i també des d’aquest punt amb Can Boada del Pi(camí 
de Can Gonteres), el Sr. Fernández respon que la Diputació té previst executar l’obra del 
primer l’any 2021. L’altre tram està previst fer-lo en el següent mandat. 
 
El Sr. Alfonso Morales del Casal de Gent Gran  de Can Boada va comentar que el tub de 
l’aigua que hi ha sota del pont de Vacarisses està cada dos per tres trencat i que això comporta 
que s’hagi de tallar el trànsit del pont. 
 
Respon el Sr. Fernández que la gerència de Taigua ens ha informat que han fet dos encàrrecs 
en relació amb aquest tram del tub del pont de Vacarisses. S’ha encarregat un diagnòstic sobre 
l’estat de la canonada per  mesurar la pèrdua d'espessor i el deteriorament per corrosió, 
determinant les seves característiques resistents en el moment actual i l’alteració del seu 
comportament mecànic respecte als valors nominals. Aquest encàrrec està lligat a un altre 
d’una enginyeria per determinar la capacitat portant i el nivell de servei de la canonada en 
qüestió. Els resultats està previst que siguin lliurats abans de l'estiu. 
 
Taigua preveu, en tot cas, comptar amb el projecte constructiu que permeti fer, en el moment 
que sigui més oportú, la substitució de la canonada. Amb aquesta finalitat es prosseguirà 
l'anàlisi feta pels estudis abans esmentats amb un projecte constructiu de substitució. S’està 
preparant el plec de condicions per aquest encàrrec. Es preveu que aquest projecte constructiu 
pugui estar enllestit sobre el mes de juny. 
 
Continua donant respostes el Sr. Fernández.  El Sr. Sánchez preguntava si es podria revisar la 
regulació semafòrica del pont, sobretot el temps que hi ha per deixar passar cotxes quan 
baixen de Can Gonteres, ja que el temps és molt limitat i això provoca situacions perilloses 
moltes vegades. 
Respon el Sr. Fernández i diu que des de Mobilitat els informen que aquesta és una consulta 
recurrent, que no és la primera vegada que es planteja. Malauradament, la cruïlla te moltes 
fases, més de tres, entre les quals s’ha de repartir el temps del semàfor. Per molt 
reajustaments que fem, el marge de redistribuir temps de verd entre les fases és de 1 o 2 
segons si no volem traslladar el problema a altres moviments. S’ha de tenir en compte que el 
pont només té un carril per als dos sentits, i aquest handicap no ens deixa marge per jugar amb 
la programació dels semàfors. 
 
 
5. Precs i preguntes  
 
La presidència obre el torn de precs i preguntes. 
 
Pren la paraula el Sr. Fagúndez i agraeix al Sr. Cayuela la feïna feta al districte. En referència a 
les intervencions fetes per la Sra. Menéndez al darrer consell, comenta que no està d'acord 
amb algunes crítiques que es van fer i exposa exemples d'obres o de gestió dels serveis 
municipals de l'època de quan governava el PSC.  
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Pren la paraula el Sr. Fernández i comenta que precs i preguntes és per tractar temes del 
districte i potser aquest no es lloc més adequat quan es tracta de temes de partit es més adient 
que es presenti com a entitat o com a ciutadà al Ple de l’Ajuntament o faci arribar al partit en 
concret aquest tipus de queixes. 
 
Pren la paraula el Sr. Fagúndez i diu que com a conseller té tot el dret a donar la seva opinió. 
 
Pren la paraula el Sr. Esquius i pregunta sobre el tema de l’asfaltat del carrer de Jacint Morera i 
del carrer de Fàtima, ja que a l'hora de construir l'institut els camions de gran tonatge ho han 
trinxat tot. L'arranjament va quedar aprovat però no s’ha fet res més. Considera que cal saber 
com està el tema. 
 
També sobre els jocs per fer gimnàstica del parc de Les Nacions Unides i que pertanyen al 
pressupost del 2017 o 2018. D’un any a l’altre sempre queden coses pendents. Demana saber  
perquè això no s’ha executat. 
 
Pren la paraula el Sr. Solé i demana que a la Ronda de Ponent s'instal·lin marquesines a les 
parades de l’autobús. Per altra banda, a la plaça de Canjáyar no hi jocs infantils i la font no 
funciona. Demana que la grua o la policia passi més sovint pel barri perquè els cotxes 
aparquen damunt de la vorera, concretament al carrer de Linares. 
 
Pren la paraula la Sra. Menéndez  i manifesta que  la informació del canvi en el Reglament de 
Participació Ciutadana podria haver-se enviat abans al Consell. Per altra banda demana 
informació sobre el conflicte al passeig de Lluís Muncunill. Hi ha diferents informacions del 
conflicte que existeix allà i voldria saber quines mesures es prendran per solucionar-ho. 
Pregunta també quines solucions aporta l’equip de govern amb el tema dels cotxes abandonats 
al carrer. 
Per al·lusions comenta que el PSC ha estat 40 anys al front de l’Ajuntament, però val a dir que 
sempre amb eleccions pel mig. Sobre la gestió d’Eco-equip, diu que no sap si hi ha un 
problema de gestió però si que hi ha un problema d’incivisme important.  
 
Pren la paraula el Sr. Fagúndez i demana la correcció del nom de l’associació en el cartell.  
 
Pren la paraula el Sr. Clariana i en referència al passeig de Lluís Muncunill, diu que es van 
reunir el regidor, els Mossos d’Esquadra i els veïns i veïnes. La inseguretat no es major ara que 
fa uns anys. Tot deriva d’un problema de fons de fa 15 anys i que són els anomenats lofts, que 
no ho són pas i es lloguen sense tenir cèdula d'habitabilitat. Hi ha promotors que s'aprofiten de 
la vulnerabilitat de la gent i això no pot ser. S'ha d'acabar amb això. Comenta que l’article que 
es va publicar al Diari de Terrassa es del tot sensacionalista i que no ajuda gens a trobar 
solucions. Sobre les licitacions fallides de l’ascensor a la Ronda de Ponent demana informació 
sobre aquest tema. Sobre la modificació en el reglament de Participació Ciutadana, comenta 
que després de molts anys es va aconseguir modificar el ROM (Reglament Orgànic Municipal) 
que val a dir que limita moltes coses del Reglament de Participació. Ara s’ha parlat d’aquesta 
modificació puntual del Reglament de Participació però políticament no s’ha parlat en cap 
moment d’altres millores que pensem que es podien introduir al Reglament de Participació. Ens 
agradaria tenir més informació d’aquest tema. Pel que fa al residus, diu que s’han constituït 
gran part de les taules municipals i la de residus, que és molt important,  no ho ha fet. Pregunta 
quan es constituirà aquesta taula. 
 
Pren la paraula el Sr. Garcia i dona les gràcies a la dedicació del Sr. Cayuela.  
Continua dient que respecte a les obres al barri, a la plaça d’Antoni Escudé, seria interessant 
disposar d'informació de l'obra perquè l’associació de veïns pugui donar resposta a les 
preguntes dels veïns. En referència a la policia de barri diu que estava previst fer una reunió 
amb policia i encara no s’ha fet. Agrairia fer aquesta reunió el més aviat possible. Pregunta 
també sobre quan es constituirà la Taula de Residus. 
 
Pren la paraula el Sr. Tardà i agraeix la resposta sobre els vials, però demana fer un seguiment 
de que això s’executi. Comenta que es urgent i prioritari restaurar la senyalització que ha 
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desaparegut. Si ho ha de fer l’Ajuntament que ho faci i que ho carregui a la Diputació. No 
podem esperar al 2022 o 2023. Pel que fa a la neteja si que s’ha apreciat una certa millora però 
el problema de les podes continua existint. Sobre el tema de la policia, comenta que ells sí que 
han fet una reunió, diu que hi ha una sèrie de robatoris a cases habitades per gent gran i que 
això provoca molta inquietud. En referència a la comissió d’impuls comenta que Can Gonteres 
queda molt allunyada d’on es fa la festa del districte. Els últims anys per qüestions internes no 
ha pogut col·laborar i diu  que ho comentarà a la junta per trobar la manera de com poder fer-
ho. 
 
Pren la paraula el Sr. Casas i comenta que des de l’estació de Renfe no hi ha cap autobús 
directe fins al barri de Can Boada i cal fer transbordament a la Rambla. Una persona amb 
mobilitat reduïda ho té molt complicat. Per altra banda comenta la manca de freqüències de 
trens a l’estació de Nacions Unides i la saturació de la línia. 
 
Pren la paraula el Sr. Fernández i comenta que contestarà oralment a les qüestions sobre les 
que ell té coneixement i les altres es contestaran per escrit. 
 
Pel que fa a la policia de proximitat, si hi ha alguna associació que no han tingut encara la 
reunió, la tindran aviat, que ja concretaran el dia i l'hora de la reunió.    
 
Responent a la Sra. Menéndez, comenta que no té damunt la taula les dades exactes, però de 
les que disposa i recorda, diu que no hi ha hagut un increment de la delinqüència o l’incivisme i 
si les comparem amb l’any anterior, les dades són positives. Pel que fa als cotxes abandonats, 
es donarà resposta per escrit perquè es un tema que s’està treballant des de Via pública, 
Policia i Egarvia. Referent a l'ascensor de la ctra. de Rellinars, comenta que això ja estava 
licitat i restem a l’espera del finançament. Pel que fa a la informació de la modificació del 
Reglament de Participació la trobareu  al portal de Transparència.  
 
 
Sobre el tema de Can Gonteres plantejat pel Sr. Tardà, el Sr. Fernández respon que es 
reclamarà insistentment a la Diputació. Sobre el robatoris als domicilis, s’està informat 
mitjançant la policia de proximitat de referència de les competències que tenim, tant Policia 
municipal com els Mosso d’Esquadra. Pel que fa a robatoris amb força o violència i seguretat 
ciutadana, la competència titular la tenen els Mossos d’Esquadra. Policia Municipal col·labora 
igual que es fa amb la Policia Nacional o la Guàrdia Civil, però la competència i la titularitat 
d’aquest servei es dels Mossos. Confirma que s’està fent un treball excel·lent amb els Mossos  i 
en la primera reunió que vam tenir es van plantejar tots els problemes de seguretat que té 
Terrassa en aquests moments, incloses les ocupacions d’habitatges. S’ha arribat a un principi 
d’acord per tenir un protocol amb procuradors, fiscalia i deganat per treballar les ocupacions 
incíviques. 
 
Responent al Sr. Casas, comenta que avui hi ha hagut la primera comissió bilateral sobre el 
tema de rodalies entre l’Ajuntament i la Generalitat i és un tema que s’ha traslladat. 
 
Pren la paraula el Sr. Sánchez i comenta que el temps per passar en verd el pont de Can 
Gonteres és només de sis segons, això suposa el pas d’un o dos vehicles, çes massa poc 
temps. Sobre la senyalització que s’ha comentat abans a la cruïlla del carrer principal de Can 
Gonteres té dubtes sobre si  aquell stop o cediu el pas que està pintat al terra pregunta és o no 
competència de l’Ajuntament. 
 
Respon el Sr. Fernández i diu que en aquest i en altres punts de ciutat cal mirar un mapa i els 
convenis amb la Generalitat i la Diputació. 
 
Pren la paraula el Sr Tardà i comenta que fa temps es va fer una reunió amb el servei de 
Mobilitat per estudiar la possibilitat de fer una petita rotonda i col·locar un  punt de llum. 
 
 
6. Consultes de la ciutadania  
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No hi ha consultes de ciutadania. 
 
Pren la paraula el Sr. Cayuela i s’acomiada de tots els consellers i conselleres agraint la seva 
feina i dona la benvinguda a la Sra. Fernández, nova coordinadora del Districte 5. 
 
 
El president aixeca la sessió, la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
 
 
Secretari President 
  

Francesc Cayuela Vivancos Xavier Fernández Rivero 

 
 
 
 
 
 
 
 


